
Referat af afdelings/budgetmøde den 31`august 2023 for afdeling 26 i 

Fælleshuset.  

Fra NAB deltog Jan Mortensen  og fra Fællesskabet deltog alle med undtagelse af Anna, 

Merete og Lis. 

 

Esther bød velkommen til budgetmødet og vi drak kaffe med lagkage, sponsoreret af Anna., 

herefter startede budgetmødet i henhold til udsendte dagsorden: 

 

1. Valg af ordstyrer.: Jan Mortensen blev foreslået og valgt. Takkede for valget og kunne 

konstatere, at mødet var lovligt indvarslet.. 

 

2. Bestyrelsens beretning: Esther oplæste årsberetningen med uddrag af de månedlige 

mødereferater fra gruppemøderne. 

 

3. Bestyrelsens oplæg for 2024: Intet, vi tager op, hvad der eventuelt kommer. 

 

4. Budgetter for 2024: Jan Mortensen havde tidligere gennemgået budgettet for 2024 med 

bestyrelsen. Budgettet udviste en huslejeforhøjelse på 4,4 % efter at hovedafdelingen havde ydet et 

bidrag på kr. 30.000,--.                                              . Budgettet blev godkendt. 

 

5. Indkomne forslag: Der var ikke indkommet forslag.. 

 

6 .Valg af formand: Esther var på valg og blev genvalgt.. 

  

7. Valg af bestyrelsesmedlem: Herdis var på valg og blev genvalgt 

  

8. Valg af bestyrelsessuppleant: Alice blev foreslået og genvalgt, herudover blev Martin 

foreslået som 2`suppleant og valgt. 

 

9. Eventuelt: Ingen ønskede ordet. 

 

 

 

Mødet sluttede kl. 15:45 

 

Ekstra beboermøde efter budgetmødet: 

 

Vi var enige om, at sløjfe beboermødet den 7/9 og flytte mødet til: 

5. oktober 2023 kl. 15:00 


